
Eind december (20/12/2016) vond een vergadering plaats op de sportdienst Stad Gent waarop een 

paar van onze lopende vragen mbt onze terreinen en gebouwen werden besproken.  

Hierop waren vertegenwoordigers van de sportdienst, Facility Management, Groendienst en SKVO-

bestuur aanwezig.   

Zonder in detail te treden geven we hieronder een overzicht en stand van zaken en streefdata 

betreffende een aantal items 

 Kleedkamers 

o Er wordt momenteel gekeken om de ‘oude kantine’ (de witte containers) te 

vervangen door twee volwaardige kleedkamers met bijhorende doucheruimte en 

opbergruimte.  

o Timing/termijn van uitvoeren : De bedoeling is dit project nog realiseren tijdens de 

duur van dit seizoen dan niet voor aanvang volgend seizoen 

 Verplaatsen ingang 

o Mbt de veiligheid van onze voetballers zijn wij al jaren vragende partij geweest om 

de ingang te verplaatsen (ter hoogte van de voetgangersuitgang van de parking). Er 

zal binnenkort een rooiaanvraag worden ingediend om de bomen tussen huidige 

ingang en de nieuw te installeren toegang te verwijderen alsook om de nieuwe 

ingang operationeel te maken. 

o Timing/termijn van uitvoeren : De bedoeling is dit project nog te proberen realiseren 

tijdens dit seizoen 

 Omheining terrein 4A/B 

o Aannemer is toegewezen en op de hoogte van het uit te voeren werk 

o Timing/termijn van uitvoeren : zo snel als mogelijk vanaf januari 2017 

 Snoeien bomen/takken – rooien dode bomen 

o De bevoegde dienst acht het niet opportuun om dit werk nog te laten uitvoeren dit 

seizoen of volgend seizoen vnl omwille van aanleg nieuw terrein/herinrichting 

accommodatie (zie hieronder). 

 Herinrichting terreinen 

o Juridisch en Financieel is alles oke en goedgekeurd. 

o Op technisch vlak stellen zich een aantal problemen : aanvang van werken mag niet 

samen vallen met het speelseizoen, omwille van rooien van bomen moet er 

boscompensatie gebeuren op de nieuw verworven percelen, stedenbouwkundige 

vergunningen moeten worden aangevraagd/goedgekeurd … 

o Er worden momenteel een aantal opties bekeken om de beschikbare oppervlakte 

van onze terreinen te optimaliseren. ( vergroten veld 1, extra veld,...). 

o Timing/termijn van uitvoeren : Achter de schermen wordt hier druk aan gewerkt, in 

januari zal een ontwerpbureau starten met opmaak van de plannen. Afhankelijk van 

de gekozen oplossing, de nodige vergunningsaanvragen is de streefdatum 1 mei 

2017 niet meer haalbaar. Doelstelling is nu om de herinrichting klaar te hebben voor 

aanvang seizoen 2017-2018. (dus start van de werken begin mei 2018). 

o Er is in alle geval afgesproken dat SKVO te allen tijde zal worden aangesproken om zo 

constructief mogelijk mee te helpen zoeken naar pasklare oplossingen. 

Van zodra wij meer concrete info hebben, zullen wij jullie hiervan zeker op de hoogte brengen.  


